
Van: bonnie septer  
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Aan: Raadsgriffie <Raadsgriffie@zwolle.nl> 
CC: Groen Holtenbroek <groenholtenbroek@gmail.com> 
Onderwerp: Inspraak reactie 
  
Beste Burgemeester en Wethouders, 
  
Als inwoner van de wijk Holtenbroek wil ik graag bezwaar maken tegen de bouwplannen 
van de 300 nieuwe woningen waar onder woontorens van 15 verdiepingen hoog.  
  
Ik woon al 15 jaar met veel plezier in Holtenbroek (Klooienberglaan) maar de laatste jaren 
maak ik me steeds meer zorgen over de toegenomen drukte in de wijk en komt het 
woonplezier steeds meer in gedrang.  
  
1: Als ik om 08.30 uur de wijk uit wil komen met de auto ben ik soms 20 minuten bezig 
terwijl het een afstand van nog geen 1000 meter is. Altijd staat het vast bij de rotonde van 
meterlange file en kom je er met geen mogelijkheid tussen. 
  
2: het overstekende wild (studenten) die klakkeloos oversteken voor en achter bussen. 
Levensgevaarlijk en regelmatig iemand bijna onder de auto. 
  
3: Als je de wijk uit wilt rijden bij de Van Der Capelle scholengemeenschap kom je tijdens de 
spits ook nauwelijks de wijk uit vanwege het vele verkeer. Dus op beide uitgangswegen 
loopt het verkeer nu al vast 
  
4: parkeren bij de supermarkten is op rustige tijden al lastig maar in het weekend kun je de 
auto niet eens meer kwijt en moet je hem verderop in de wijk parkeren. Niet handig als je 
slecht ter been bent. 
  
5: parkeren bij de flats in de hele wijk is ook steeds lastiger vanwege de drukte en ik moet 
regelmatig bij een andere flat of in zijstraten parkeren. 
  
6: Holtenbroek staat bekend om de mooie natuur en fijne dijken om te wandelen. Met deze 
nieuwbouw zal dit verloren gaan terwijl Nederland juist moet vergroenen. 
  
7: de ellende van woontorens aan de Palastrinalaan is een mooi voorbeeld hoe de wijk NIET 
leefbaarder gaat worden maar veel overlast gaat veroorzaken wegens te veel mensen op 
elkaar gepropt. Dan willen ze vergelijkbare woontoren erbij gaan bouwen in de wijk?! 
  
Door 300 woningen extra te bouwen in een wijk waar op verschillende plekken al te weinig 
parkeerplekken zijn, de supermarkten overvol zijn, veel te veel studenten willekeurig zonder 
uit te kijken de wijk in gaan en op alle uitgaanwegen in de wijk het altijd al vast staat met 
verkeer. Hoe willen ze het in hemelsnaam leefbaar houden voor al die mensen zonder dat 
hier nog meer incidenten zullen gaan plaatsvinden? 
  
Dit plannen gaan misschien ten goede komen aan de kas van de gemeente maar het zal niet 
bijdrage aan de leefbaarheid van de wijk en de criminaliteit en burenruzies zullen alleen 
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maar toenemen. Te weinig oppervlakte om nog eens honderden extra mensen te 
huisvesten.  
  
Met vr gr Bonnie Septer 
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